
Válasz a elektronikusan beadott képviselői interpelációkra  
2024, február 12-i testületi üllés alatt 

 
p. Tibor Forró: 
 
-Počas rokovania svoje otázky dal písomne na stránku DSK. 
Közvilágítás fejlesztés, bővítés - lakossági kérés 
 
Pražské Námestie 2200/2, 946 03 Kolárovo 
Ezen a címen jelezték lakosok, hogy egy lámpa hiányzik és sötét van. Csatolva a fotó, kérem pótolni 
egy lámpát itt. 
 

Válasz: A kérést továbítottuk a Gúta Service felé megoldásra. 
 
MŠ Lesná intézményünk kapcsán a szülőktől és dolgozóktól kérések:  
 
Parkolás: szemben megállni tilos (zákaz zastavenia), parkoló kizárolágos használat 8-16kozt 
ovinak/látogatóknak 
Esővíz áll a parkolóban, 4 hely eleve kilőve ősszel ez miatt - vízelvezetést kérném orvosolni, hogy 
használhassák a szülök a parkolót.  
 
Ez megoldásra kerül magával az utcával együtt. 
 
Első pavilon: sztatika, megy el az épület, eláll bent a csempe a sarokban - veszélyes lehet a gyerekekre 
nézve is (egy tanteremben mar leszakadt a falrol - szerencsere nem serult meg senki ez alkalommal) - 
kernem a varosvezetes segitseget az ellenorzesekkel es a javitasokkal.  
Észrevétel: Fűtés díjával kapcsolatban -  negyedév ebben az óvodában kolbyt 9000€ (brunni teren ez 
3000€). Elso korben teto szigeteles es maradek ablak csere (4 kisablak) nagyban segitene a 
koltsegeken. Kernem a vagyonjogi osztaly es a hivatal kozbenjarasat, segitseget az intezmennyel 
kapcsolatban. 
 

Válasz: Aktuálisan várunk egy tervező által kidolgozás alatt lévő tervezetre e 
probléma megoldására.,   
 
Kerékpárút és járda szükséges - Reviczky telep 
 
Egy részen van járda, de a JRD-től kifelé a városból már nincs, cégek még viszont vannak. Egyelőre a 
Furbify s.r.o. nevében kérnék egy tervezetet: hol, hogyan és mikor készülhet el járda és-vagy 
kerékpárút. Csak itt több mint 100 ember dolgozik, már sokszor jelezték hogy veszélyesnek tartják az 
úton való gyalogos és kerékpár közlekedést.  
A tavaszi hónapokban a többi érintett céget is felkeresem, hogy támogassák ezt a projektet. 
 
A teljes szakas:  
https://www.google.sk/maps/dir/47.9102478,17.9854612/47.9047795,17.9768208/@47.9083565,17
.9815643,16.25z/data=!4m2!4m1!3e2?entry=ttu 
900m hosszú a sínektől. Meg intravilán egésze na a Real-k benzinkútig. Azt gonodlom, hasznos volna 
végig megoldani a kerékpár és gyalogos forgalmat.  
 
Tudom, hogy már tervezés alatt van a telejes város megoldasa ezen a teren. Csak szeretnem 
nyomatekositani amit a KEP bizottsagon mar emlitettem:  



 
vállalkozások működnek itt, akik jogosan kérik az újonnan bevezetett fejlesztesi adóból ezt a 
fejlesztést ami a városunk lakosait szolgálja első sorban kérném a prioritási sorrendben előre sorolni 
ezt a területet ha lesz eszközünk es forrásunk. 
 

Válasz: Ezt a kidolgozás alatt lévő Cyklo-generelben meg lessz oldva, 
a prioritásokat egyeztetjük később a testületben. 
 
 
p. Peter Gőgh: 
 
-2024 február 12-én szóban interpelált a Nagysziget városrész kétnyelvű tábláinak kihelyezésével 
kapcsolatban.  
 
Hivatalvezető szóbeli válasza: össze lett írva az összes városrész és maga a város kétnyelvű tábla 
igénye, meg lettek rendelve, jelenleg gyártás alatt vannak, , utána azonnal ki lesznek helyezve 
a városban és Nagyszigeten, Pacsérokban, Őrtényben és Csörgőben is. 
 

Válasz kiegészítése: a táblák megérkeztek, csak kevesebb rögzítő elemet  
                                    kaptunk, de megoldottuk, Örtény városrészben már ki 
vannak helyezve az új kétnyelvű táblák, a többi tábla előreláthatólag  
a Húsvéti ünnepekig ki lessz helyezve.   
 
 

 
 
 
 


